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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:483 Besittningsskydd i kommunalt ägda bostadsrätter

Kommuner har enligt lag förtur till att köpa bostadsrätter, främst för att kunna 
lösa boendet för kommuninvånare som är i tillfälligt trångmål.  

Sydsvenskan rapporterar i artikeln ”Kommunens hyresgäster kan göra 
lägenhetsklipp” (7 december 2016) att enbart Malmö stad äger ca 380 
bostadsrätter, och trots att dessa var tänkta som tillfälliga lösningar för 
bostadslösa Malmöbor, medan man hittar lösningar på den reguljära 
bostadsmarknaden, har nu 268 hyresgäster besittningsskydd. De kan alltså bo 
kvar i sina lägenheter livet ut, och kommunen kan inte använda lägenheterna 
för att lösa nödsituationer för Malmöbor.

Det finns ingen anledning att kommuner ska ha förtur att köpa in lägenheter för 
att lösa nödsituationer om de inte kan användas som tillfälliga boenden för till 
exempel hemlösa eller nyanlända. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Avser ministern att vidta åtgärder för att kommunalt ägda bostadsrätters 
besittningsskydd inte ska gälla för hyresgäster, så att bostäderna kan användas 
för sitt riktiga ändamål? 

………………………………………

Robert Hannah (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-12
Besvaras senast
2016-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


